
 

 
Provincie Flevoland  
 
T.a.v. Voorzitter van Provinciale Staten,  de heer L. Verbeek  
 
Onderwerp: Schriftelijke vragen   
 
Datum: 18 mei 2023  
 
 
Geachte Voorzitter,  
 
Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie D66 de 
volgende schriftelijke vragen aan het college van Gedeputeerde Staten: 
 
1. Is het college bekend met het artikel in het AD (15 mei 2023) dat een grote middengroep het 

sporten vaarwel heeft gezegd? 
2. In het artikel wordt verwezen naar een onderzoek in opdracht van NOC-NSF en gesteld dat 

700.000 Nederlanders sinds de coronamaatregelen blijvend zijn gestopt met regelmatig 
sporten. Vooral mensen met een lagere of middelbare opleiding hebben het sporten na 
corona volgens het artikel niet meer opgepakt. Ook jongeren tussen de 13 en 18 jaar zijn 
relatief vaak gestopt. Volgens het artikel wordt in Flevoland het minst door de inwoners 
gesport. D66 vind deze berichtgeving zeer zorgelijk. Sporten en beweging is immers 
essentieel voor een gezonde en vitale bevolking. Herkent het college de conclusies uit dit 
artikel? En deelt het college de zorgen van D66 over deze ontwikkeling?  

3. Wat heeft het college na de coronamaatregelen gedaan om Flevolanders te helpen het 
sporten weer op te pakken? 

4. Wat gaat het college nog doen om Flevolanders te helpen om het sporten (weer) op te 
pakken? Welk doel en termijn stelt het college zich daarbij? Overweegt het college naar 
aanleiding van de berichtgeving extra stappen te nemen om het sporten te stimuleren? Zo 
nee, waarom niet? 

5. Wat doet het college specifiek voor lage en middeninkomens en jongeren om ook deze 
groepen te helpen (weer) te gaan sporten? 

6. Ziet het college reden om naar aanleiding van dit onderzoek een tussentijdse actualisatie van 
de sportnota uit te voeren? Zo nee, waarom niet? 

7. Ziet het college aanleiding om bij de aankomende actualisatie van provinciaal sportbeleid, 
zoals de herijking van de sportnota, het stimuleren van sportgebruik als expliciete doelstelling 
op te nemen? Zo nee, waarom niet?  

 
Namens de fractie van D66, 
 
 
 
Tiko Smetsers 
Fractievoorzitter D66 Flevoland 


